
Protokół Nr XXXVI/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 18 października 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXXVI Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim zwołaną w trybie nadzwyczajnym. Pragnę powitać Radnych przybyłych na 

dzisiejszą Sesję. Witam Sołtysów z poszczególnych sołectw. Witam Pana Wójta Andrzeja 

Stachurskiego. Witam Sekretarza Rafała Zająca, Panią Joannę Banach z biura obsługi Rady. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 14 radnych, póki co, 

ustawowego składu obecnych jest 11 radnych, a więc uchwały i obrady Sesji uzyskują kworum 

i są prawomocne. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

2. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

3. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

4. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

5. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

6. Piotr Kurcz – Załęże, 

7. Daniel Socha – Mrukowa, 

8. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

9. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

10. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

11. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Radni nieobecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Łukasz Gortad – Czekaj, 

3. Tomasz Ropa – Mrukowa. 

 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

4. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

5. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 



6. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie, że porządek obrad dzisiejszej Sesji odczytam na siedząco. 

I tak: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/224/2021 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizacje zadania publicznego.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/225/2021 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 

2021. 

8. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji 

prac w okresie międzysesyjnym. 

9. Interpelacje radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

11. Zakończenie Sesji. 

Przewodniczący Rady - Tak się przedstawia porządek dzisiejszych obrad. Czy ktoś wnioskuje 

o zmianę tego porządku, bardzo proszę. Czy są jakieś wnioski? Jeśli nie ma wniosków co do 

porządku obrad, poddaję go pod głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał 

od głosu? Porządek przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do przyjęcia protokołu z Sesji Nr XXXV. Czy są jakieś 

uwagi co do treści protokołu z poprzedniej sesji, bardzo proszę. Poddaję treść protokołu z Sesji 

Nr XXXV pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji, proszę o podniesienie ręki. 

Kto jest przeciw? Kto cię wstrzymał od głosu? Protokół również przyjęty jednogłośnie, 11 

głosami za. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/224/2021 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

dla Powiatu Jasielskiego na realizacje zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – Pierwsza uchwała na dzisiejszej Sesji. Mamy dwie analogiczne 

uchwały, nawet dwie uchwały występujące na sesji lipcowej, jedna po drugiej, no ale 



wymagane są zmiany tych uchwał. Pierwsza uchwała dotyczy miejscowości Mrukowa, budowy 

chodnika. To może Pan Wójt powie krótko, dlaczego ta uchwała znowu trafiła na sesję i musi 

ulec zmianie.  

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, Panowie Sołtysi, więc sytuacja wygląda tak, że mieliśmy tam zabezpieczone 

50 000 zł i mamy zwiększenie o 25 000 zł, ponieważ te 50 000 zł była to kwota za niska 

na wykonanie tych prac, które wykonujemy i jest to pomoc dla Powiatu Jasielskiego. 

Także prosiłbym tutaj Państwa o przegłosowanie tej uchwały.  

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Wójtowi. Oczywiście chodzi o inwestycję, jaka jest 

prowadzona, budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej Samoklęski– Brzezowa. Czy są 

jakieś pytania w związku z tą uchwałą? Jeśli nie ma, to przystępujemy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 11 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że uchwała została 

podjęta jednogłośnie, 11 głosami za. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/225/2021 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. 

 

Przewodniczący Rady – I druga uchwała o tej samej treści praktycznie, ale dotycząca z kolei 

Samoklęsk. Może Pan Wójt powie też dokładnie.  

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, więc tutaj mamy sytuację 

taką, że w zasadzie mieliśmy zabezpieczone środki, ulega zmianie tylko kilometraż. Czyli 

w tych środkach, które mieliśmy zabezpieczone dochodzi ten drugi kilometraż i to mamy 

odcinek, jeden jest odległości 34 m, a drugi 30 m. I te 34 m jest też jadąc w kierunku Mrukowej 

strona prawa przed parkingiem przy szkole. Ten odcinek też chcemy zarurować i tutaj ten 

kilometraż musi być zmieniony, tak, aby ten projekcik był na oba te odcinki, 30 m i 34 m. Tak 

jak mówię, kwota się nie zmienia, bo ta kwota, te 5 000 zł, generalnie myśmy mieli 

zabezpieczone i w tej kwocie tylko musi być zmieniony kilometraż. Także też prosiłbym 

Szanowną Radę o przegłosowanie tego. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Bardzo proszę. Przystępujemy do głosowania 

nad uchwałą w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/225/2021 Rady Gminy Osiek Jasielski 



z dnia 15 lipca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Jasielskiego 

na realizację zadania publicznego. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 11 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 

2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady – I ostatnią uchwałą przygotowaną na wniosek Wójta na dzisiejszą 

Sesję Nadzwyczajną jest uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2021 

rok. Co prawda dzisiaj Pani Skarbnik nie ma z nami, ale Komisja miała posiedzenie w ubiegłym 

tygodniu, Komisja Budżetowa oczywiście, zapewne również też były zmiany dyskutowane, 

dlatego proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię Komisji co do tych zmian 

proponowanych. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Szanowna Rado, co do proponowanych zmian Komisja jednogłośnie 

wydała pozytywną opinię, tylko że jeszcze z Księgowości dostałem taki telefon, że w tych 

zmianach będzie ujęta zmiana funduszu sołeckim, po prostu w Samoklęskach, jeszcze wpłynęło 

pismo i prosili, żeby uwzględnić te zmiany do tych proponowanych zmian. 

 

Przewodniczący Rady - A zmiany dotyczą pokrótce tylko przełożenia między paragrafami 

kwoty 7,5 tysiąca z dróg bodajże na domy ludowe. Tak wygląda ta zmiana w autopoprawce 

co do zmian budżetowych. Czy są jeszcze jakieś pytania? To poddaję uchwałę pod głosowanie. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 11 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 

 

 



Ad. 8. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do informacji Wójta z okresu międzysesyjnego. Bardzo 

proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, uchwały, które były podjęte, 

zostały przekazany do realizacji. W okresie międzysesyjnym między innymi tutaj wykonane 

zostały też drogi z FOGR-u. Jutro mamy odbiór. I jeszcze mamy ogłoszony kolejny przetarg 

na kwotę, która tam pozostała, ponieważ mieliśmy kwotę, jak gdyby, wyższą dotacji, ta oferta 

była niższa na pierwsze prace i to zostało ponownie ogłoszone dodatkowo na tych odcinkach 

6 cm mieszanki klińcowej położenie i też mamy przetarg bodajże pojutrze. Jutro mamy odbiór 

tych dróg z Funduszu, które zostały właśnie zrobione.  

Między innymi jeszcze tutaj takie prace zostały wykonane jak kończymy w tej chwili budowę 

chodnika w miejscowości Mrukowa. Myślę, że dzisiaj, najpóźniej jutro, te prace zostaną już 

zakończone i też będziemy zgłaszać do odbioru.  

Jesteśmy po przetargu na kanalizację w Czekaju i też jutro mamy ostatni termin, aby wykonawcy, 

którzy, że tak powiem, dali rażąco niską cenę, mają jutro ostatni dzień na złożenie pism, 

czy po prostu za tą cenę, którą zaoferowali, wykonają te prace czy nie. Z tego co wiem ta jedna 

firma już odpowiedziała. Tam zwróciliśmy się do 3 firm. Także dosyć to jest dziwna sytuacja, 

bo mieliśmy jedną ofertę 900 000 i to do niej musimy się ustosunkować, to jest, jak gdyby, 100% 

ceny. Oferty niższe tam, które już były całkiem niżej, to one właśnie muszą składać 

te oświadczenia. No zobaczymy. Mamy firmę, która dała kwotę bodajże 270 000 z czymś 

i ta firma już złożyła oświadczenie, ale jest jeszcze jedna firma, która miała niższą ofertę, 

czekamy jeszcze ewentualnie na te wyjaśnienia. Także jutro będziemy wszystko wiedzieć. 

Dziękuję bardzo. Jeżeli jakieś pytania, bardzo proszę. 

 

Radny Kazimierz Wygonik – Gdzie zostały zrobione drogi z FOGR-u? 

 

Wójt Gminy – Drogi z FOGR-u zostały zrobione to jest droga od Pielgrzymki w kierunku 

Mrukowej, tam na tych odcinkach zostały zrobione, wykonany te odcinki i to jutro mamy odbiór 

odcinków dróg. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są pytania co do sprawozdania Wójta, bardzo 

proszę. 

 

Ad. 9. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do interpelacji radnych. Też nie ma do złożenia. 

 

 

 

 

 



Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Wolne wnioski i zapytania. Panie Wójcie, zapytam na początku 

wolnych wniosków, czy, może nie czy, tylko kiedy nasz PSZOK zacznie działać mniej więcej, 

czy już wiemy jaki termin przybliżony oddania tej inwestycji do użytku? 

 

Wójt Gminy - Generalnie musimy to oddać do końca grudnia do użytku, nie mniej jeszcze 

musimy wykonać drogę dojazdową, którą między innymi też dzisiaj przekładaliśmy środki na to, 

aby ogłosić przetarg. Także dziękuję tutaj Państwu Radnym za podjęcie tej uchwały. To nam 

umożliwi ogłoszenie przetargu na wykonanie tego odcinka drogi. Chcemy wyasfaltować drogę 

od drogi powiatowej w kierunku punktu zbiórki odpadów selektywnych, to jest jakieś 490 m 

odcinka, no i na całej tej długości chcemy wykonać właśnie nawierzchnię bitumiczną, 

z podbudową. Na części, tu przy samym PSZOK-u musimy zrobić dobrą podbudowę, bo tutaj 

teren jest dosyć podmokły i wymaga dosyć konkretnej podbudowy. Także przetarg zostanie 

ogłoszony, dokumenty są już praktycznie przygotowane. Na to czekaliśmy, na zabezpieczenie 

tych środków i ogłaszamy ten przetarg, tak żeby jak najszybciej wykonać tą nawierzchnię. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Czy są pytania w wolnych wnioskach, bardzo proszę. 

No jeszcze zapytam Wójta czy wiadomo mniej więcej, kiedy te prace na drodze wojewódzkiej 

993 będą ukończone i czy tam coś się zwiększyło w zakresie tych prac, bo to już robi się trochę 

uciążliwe, że tak powiem. Mieszkańcy też pytają. Cieszą się oczywiście z drogi, tylko pytają się, 

kiedy taki już ostateczny odbiór tej drogi i zakończenie tych prac remontowych przy tej drodze. 

Czy wiadomo coś tam, z województwa informowali czy jeszcze nie? 

 

Wójt Gminy – To znaczy takiej konkretnej informacji nie mam. Niemniej, z tego co wiem, już 

kładą pobocza, na dużej części zostały te pobocza położone. Ta nawierzchnia to jest, 

od Żmigrodu to jest nawierzchnia już warstwa ostateczna, natomiast nawierzchnia 

od Pielgrzymki w kierunku Folusza to jest do końca, jak gdyby, naszej Gminy to jest jedna 

warstwa. Na to pójdzie następna jeszcze kolejna warstwa, no i tam wiadome pobocza i zjazdy, 

także zostanie to wykonane. Myślę, że przed zimą to większość odcinków zostanie już oddana 

tak na dobre, te kolejne, które zostały zlecone, to prawdopodobnie termin mają na wiosnę 

do oddania, ale z tego co rozmawiałem z kierownikiem starają się jak najszybciej, żeby jak 

najwięcej tych robót w tym okresie jesiennym wykonać. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze w wolnych wnioskach? Bardzo 

proszę Pana Tomka Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec - Czy wiadomo coś o budowie chodników przy drodze wojewódzkiej 

w Samoklęskach? 

 

Wójt Gminy - Tak. To znaczy chodnik po części został wykonany, zarurowany został odcinek, 

który był do zarurowania. Została zrobiona zatoczka, została wykonana. Tam będzie włożony 

jeszcze nowy przystanek autobusowy, ten, który tam był, to tutaj dogadaliśmy z Sołtysem 



z miejscowości Osiek, miał to zagospodarzyć, tam Zakład Komunalny ewentualnie pomoże 

to odnowić i zostanie zamontowany w Osieku przy drodze powiatowej. Natomiast ten chodnik 

będzie wykonany w ramach tego zadania dodatkowego i my jako Gmina nie ponosimy 

dodatkowych kosztów. Te koszty, któreśmy ponieśli, to koszty projektu. 

 

Przewodniczący Rady - Szansa duża, realna, bo już jest po słowie, dokumenty też już są 

odpowiednio przygotowane, kostka też jest już przywieziona, także czekamy cierpliwie. 

Już kostki chyba nie zabiorą, bo dość dużo tej kostki jest. Także pewnie to już w niedługim czasie 

powstanie. Też to taka dość ważna inwestycja. 

 

Wójt Gminy - Myślę, że Pan Radny miał na myśli, czy my tutaj będziemy jeszcze nasz budżet 

tym obciążać, ale Panie Radny, możemy być spokojni i to już jest załatwiony temat. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Proszę jeszcze w wolnych wnioskach o zabieranie 

głosu. 

 

Ad. 11. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma chętnych, to na tym kończę XXXVI Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim zwołaną w trybie nadzwyczajnym. Dziękuję bardzo wszystkim 

za przybycie. 

 

Na tym zakończono obrady sesji.  

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 

Piotr Wojdacz 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 


